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Program jednání: 

- Přivítání v novém roce 
- Rozdělení akcí mezi spolky v roce 2025 
- Náměty, nápady, diskuse 

Přítomni: p. Martin Kverka, p. Petr Munzar, pí Nikola Malá, p. Vít Marek, p. Viktor Portele, p. Adam 
Radiměřský 

Omluven: p. Pavel Číla 

Předseda komise pan Petr Munzar zahájil schůzi Kulturní, sportovní a sociální komise a sdělil účastníkům 
program schůze 

Bruslení pro Novou Ves II proběhne 22.2.2025 od 12 do 13:30h, dotaz V. Marka na čas bruslení – P. Munzar 
bohužel nemá vliv na výběr termínu a času – vybírá se z termínů, které má frýdlantská hala k dispozici, a 
těch moc není. 

Novoveský průvod masek – proběhne 1.3., předběžný čas začátku bude v 11:00h (bude ještě upřesněn 
podle počtu zastávek). V tuto chvíli zajištěna hudba do průvodu a na myslivnu, zajištěna dětská diskotéka 
(A. Radiměřský). Členové SDH zajistí bezpečnost průvodu, občerstvení na myslivně zajistí MS Mlýnice 
(domluveno s předsedou, p. Šestákem) 

Ples FK Nová Ves – do konce ledna dá vědět M. Kverka termín plesu a to, zda budou chtít od obce příspěvek 
na tombolu 

Pálení čarodějnic – proběhne u hasičské zbrojnice, průvod zajistí T.J. Sokol Nová Ves 

Setkání seniorů – potvrzeno, že letos bude pouze jednou – v pátek 16.5., v tuto chvíli zajištěna hudební 
produkce 

Dětský den – O pořádání akce projevil zájem M. Kverka, uskuteční se v prostorech fotbalového hřiště ve 
spolupráci s T.J. Sokol Nová Ves. Termín konání se proti původnímu plánu posouvá na žádost FK o týden 
zpět – na 7.6.2025 

Turnaj ve stolním tenise – i přesto, že se vloni nepodařilo turnaj uspořádat, tak o jeho pořádání zájem je. 
Měl by proběhnout na přelomu června a července v areálu pily pod velkým stanem – ideálně týden před 
festivalem, aby se na festival stan nemusel znovu stavět. Termín ještě probereme, původní – navrhovaný P. 
Munzarem – byl 28.6.2025. Komise se domluvila na schůzce na začátku června kvůli podrobnostem. O 
občerstvení nikdo ze spolků neprojevil zájem – oslovíme tedy P. Bittmanovou. S pořádáním přislíbil pomoc 
M. Kverka, V. Marek i N. Malá. 

4. Novoveský festival – Členové SDH letos nebudou mít svůj stánek s občerstvením, rádi by si jednou 
odpočinuli a festival si užili „z druhé strany“, oblíbenou pěnu pro děti však slíbili zařídit a udělat. FK Nová 
Ves dá vědět do konce ledna, jestli budou mít o stánek s občerstvením po SDH zájem. N. Malá opět 
navrhovala v rámci ekologie, aby se na obec pořídily obecní plastové zálohované kelímky (vloni se P. 
Munzarovi nepodařilo zařídit). M. Kverka slíbil poslat odkaz, protože FK si nedávno tyto kelímky 
objednávalo. Vycházely kolem 15,-Kč/ks i s potiskem. Ideální počet by pro začátek byl kolem 500ks a bylo by 
fajn, aby je měli k dispozici i hasiči už na pálení čarodějnic. P. Munzar se ptal na doplnění dětského 
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programu (v tuto chvíli je domluveno vystoupení Pája Papagája a divadlo VeTři). Padly dva návrhy – oslovit 
nějakého známého Youtubera, který by oslovil děti 12+ let, případně např. J. Romančíka s motorkou se 
zážitky z Dakaru a závodů. V. Portele se ptal na možnost hudebního vystoupení přátel z Polska – časové 
možnosti jsou sice malé, ale jsou – předseda komise potřebuje víc podrobností (upřesníme si na individuální 
schůzce s V. Portelem). Padl dotaz na stánek se zmrzlinou – zkusit oslovit Bétel Chrastava (p. Turok nemá 
zájem mít stánek na festivalu). 

O povodňový kruh – bude se konat i letos. Konání i termín akce potvrzen ze strany SDH již na jejich výroční 
schůzi počátkem ledna 

Železný muž a železná žena – o pořádání projevilo zájem FK Nová Ves s možností dojezdu a občerstvení na 
fotbalovém hřišti. Definitivní rozhodnutí mi dá M. Kverka vědět do konce ledna. SDH opět zajistí rozvoz 
pořadatelů. Jako pořadatele opět oslovíme klienty Advaity. 

Rozloučení s létem – T.J. Sokol a FK Nová Ves o pořádání nemá zájem, SDH mi dá vědět do konce ledna, 
jestli ho chtít budou nebo ne. Bude potřeba zajistit i program pro děti. 

Dětské a dospělé rybářské závody – V. Marek nemá žádné informace od p. Kassy. P. Munzar upozornil, že p. 
Kassa nemá zájem o příspěvek z obce na tyto dvě akce, i přesto se s nimi v obecním rozpočtu počítá. 

Zahrada Čech – definitivní potvrzení zrušení zájezdu 

Dlabání dýní – opět pomůže T.J. Sokol Nová Ves, pochvala A. Kučerové za malování na obličej, možná 
posuneme začátek o hodinu déle, aby ke konci při dlabání byla už venku (i vevnitř) dostatečná tma. 

Mikulášská besídka – Vezme si na starost T.J. Sokol Nová Ves, A. Radiměřský zajistí hudební doprovod 

Diskuse: 

- M. Kverka mi dodá do konce ledna termíny zápasů FK NV, aby se daly zveřejnit na webu 
- M. Kverka dal návrh na uspořádání turnaje v nohejbalu na začátku podzimu v areálu pily – 

předběžný termín stanoven na 6.9., ale bude se ještě korigovat podle počasí (stejně jako turnaj ve 
stolním tenise) a podle termínu rybářů. Do té doby se však na pile bude muset na asfaltové ploše 
udělat příprava (přesunout stavební buňku, udělat díry na sloupy na síť a namalovat hřiště). 

- Bruslení na pile – pokud to počasí umožní, tak SDH připraví stejně jako vloni plochu na asfaltu 
v areálu pily. Podmínky jsou však nevyzpytatelné, a proto bude záležet, jestli bude alespoň v noci 
více mrznout, aby tvorba měla smysl. Místo mantinelů ze sněhu navrhl P. Munzar použít trámy 
ze střechy stodoly, které jsou uskladněny na sběrném dvoře. 

Schůze začala v 16:00h a skončila v 17:45h 

Zapsal: Petr Munzar – předseda komise 


